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I Samenstelling:
Leden: Dijksma (PvdA), voorzitter, Van Beek
(WD), Van der Staaii {SGP}, Koopmans (CDA),
Van Bochove (CDA), Aptroot (WD), onder-
vooÍzitteÍ. Smilde (CDA), Paulus Jansen {SP},
Ortega-Martijn (ChristenUnie), Brinkman
(PW), Van Raak (SP), Thieme (PvdD), Dibi
(Groenlinks), Heijnen (PvdA), Elissen (PW),
Monasch (PvdA), Schouw (D66), Marcouch
(PvdA), De Boer (WD), Hennis-Plasschaen
(WDl, Lucassen {PWl, Verhoeven (D66} en
Grashoff (GroenLinks).
Plv. leden: Van Dam {PvdA}, Van der Burg
(WD), Dijkgraaf (SGP), Sterk (CDA), Bruins
Slot (CDAI, Van der Steur (WDl, Knops (CDA),
Jasper van Dijk (SP), Rouvoet (ChristenUnie),
Van Klaveren (PW), Rik Janssen (SP),

Ouwehand (PvdD), Van Gent (Groenlinks),
Kuiken (PvdA), Fritsma (PW), Vermeij (PvdA),
Pechtold (D66), Wolbert {PvdA}, Van Nieuwen-
huizen {WD}, Taverne (WD}, Bontes (PW},
Hachchi (D66) en Voortman {GroenLinks}.
2 Samenstelling:
Leden: Van Bommel (SP), ondervoorzitter, Van
deÍ Staaij {SGP}. Albayrak (PvdA}, Verburg
(CDA), voorzitter, Ormel (CDA), Ferrier {CDA},
Nicolaï {WD}, Eijsink (PvdA}, Van Dam (PvdA},
De Roon (PW), Jansen (SP), Ten Broeke
(WD), Ouwehand (PvdD), Wiegman-van
Meppelen Scheppink (ChristenUnie), Bontes
(PW), Groot {PvdA), Braakhuis (GroenLinks},
Nieuwenhuizen {WD), Schouw (D66), El
Fassed (GroenLinks), Hachchi (D66) en
Dijkhoff (WD).
Plv. leden: lrrgang {SP}, Dijkgraaf {SGP},
Jacobi (PvdA), Haverkamp (CDAI. Bruins Slot
(CDA), Omtzigt (CDA), Azmani {WD), Samsom
(PvdA), ïmmermans (PvdA), Elissen (PW),
Hennis-Plasschaert (WD), Thieme (PvdD),
Voordewind (ChristenUnie), Driessen (PW),
Dikkers (PvdA), Dezentjé Hamming-Bluemink
(WD), Van Veldhoven (D66). Van Tongeren
(GroenLinks), Pechtold {D66}, Huizing {WD) en
Kortenoeven (PW).
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Reisdoeumenten

VERSI-AG VAN EEN ALGEMEEN OVERLEG
vastgesteld 19 mei 2011

De vaste commissie voor Binnenlandse Zakenl en de vaste commissie
voor Europese Zaken2 hebben op27 april 2011 overleg gevoerd met
minister Donner van Binnenlandse Zaken en KoninkÍijksrelaties over:
- de brieÍ van de minister van Binnenlandse Zaken en Konink-

rijksrelaties d,d. 14 februari 2O11 over de implementatie van
de EU-verordening betreffende de normen voor de veiligheids-
kenmerken van en biometrische gegevens in door de lidstaten
afgegeven paspooÉen en Íeisdocumenten 125 7il, nr. 451;

- de brief van de staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties d.d. 18 maart 2O1O betreffende vingeraÍ-
drukken in Nederlandse reisdocumênten 125 764, nr. 421;

- de brief van de minister van Binnenlandse Zaken en Konink-
rijksrelaties d.d. 27 april 2O11 betreffende reisdocumenten
(t.b.v. AO 27 april 2O1íl (25 764, nr. 641.

Van het overleg brengt de commissie bijgaand woordelijk geredigeerd
verslag uit.

De voorzitter van de vaste commissie voor Binnenlandse Zaken,
Dijksma

De voorzitter van de vaste commissie voor Europese Zaken,
Verburg

De griffier van de vaste commissie voor Binnenlandse Zaken,
Van der Leeden
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steeds dezelfde problematiek. De staatssecretaris wilde indertijd geen
verificatie bij het afhalen van het paspoort, omdat dat plaatsvond bij de
aanvraag. Men stuitte op precies die vragen waar we nu ook op stuiten.

De heer Heijnen (PvdA): De minister heeft de consequentie getrokken in
de zin dat hij stopt met de opslag. Hij meldde tussen neus en lippen door

t- dat hij niet verwachtte er in deze kabinetsperiode tot 2014 op terug te
komen, waarvan akte. Blijft over dat wij een paspoort laten aanmaken met
daarin vÍngerafdrukken, die in mogelijk 20 lot 25To van de gevallen niet
kloppen indien het tot verificatie komt. Dat is op zich zo ernstig, dat het
aanleiding geeft tot veel meer vragen.

Minister Donner: Het gaat er niet om dat ik stop met de opslag. lk
constateer dat opslag op dit moment vanwege de stand van de techniek
niet geschikt is om te gebruiken voor verificatie. Om dezelfde reden is
opslag niet bruikbaar voor identificatie. Dat is de kern van het probleem.
De discussie over de aanwezigheid van de vingerafdrukken in het
paspoort voeren we hier niet. Die is bepaald door de Europese veror-
dening. Deze wordt toegepast door alle landen, behoudens de landen die
een (opt out> hebben op dit vlak.

Mevrouw Hennis-Plasschaert (WD): Misschien helpt mijn vraag om de
onrust weg te nemen. Kan ik er van uitgaan dat de minister het met ons
eens is dat het noodzakelijk is dat we de EU-dimensie erkennen als het
gaat om de kwaliteit en integriteit van de vingerafdruk? Er is behoefte aan
Europese samenwerking en Europees onderzoek in dezen.

Minister Donner: Dat kan ik bevestigen. Dat heb ik ook in de brief
aangegeven. lk wil me in de eerste plaats richten op de ontwikkeling van
de techniek en de internationale standaardisatie van zowel de opslag als
het gebruik van de gegevens. Daarom is het juister dat ik nu concludeer
dat als we de vingerafdrukken niet voor verificatie kunnen gebruiken, we
ze dan ook niet moeten opslaan. Anders is de verleiding te groot om ze
toch te gaan gebruiken. Hoewel ik het risico erken dat door de heer
Grijpink is opgevoerd, ben ik van mening dat dit onvoldoende is om zelfs
decentrale opslag te rechtvaardigen. Doorgaans heeft iemand die wordt
verdacht, zijn tien vingers bij zich om aan te tonen dat eventuele andere
vingerafdrukken niet kloppen.

Mevrouw Ortega-MaÉiin (ChristenUnie): Die vingerafdruk is ook
opgenomen in de chip. lk ga naar de VS en de opgeslagen vingerafdruk
blijkt niet te kloppen met mijn vingerafdruk. Wat gebeurt er dan? Hoe e
kunnen we eryoor zorgen dat de juiste vingerafdruk in het juiste paspoort
terecht komt?

Minister Donner: Op dit moment zorgt de stand van de techniek ook in de
VS voor dezelfde vragen. Daar maakt men een andere politieke afweging.
Ook als ze niet in het paspoort staan, geeft men zijn vingerafdrukken af bij
binnenkomst. Deze gegevens worden gebruikt voor controle en verificatie.

ë lk kies er nu alleen voor te focussen op de vraag hoe de techniek kan
worden verbeterd om de weergave zo goed mogelijk te maken. Daarnaast
wil ik zorgen dat het foutpercentage heel gering is, als deze afdruk
massaal en machinaal wordt vergeleken met een latere afdruk die wordt
gemaakt. We moeten altijd rekenen met een gering foutpercentage, omdat
het om massale processen gaat.

o Om de vingerafdrukken uit de nationale lD-kaart te halen is een wetswij-
ziging nodig. Dat is een kwestie van het wetgevingsproces. Tot dat
moment zal de wet eisen dat ze in de lD-kaart worden opgenomen. lk zal
voor deze opslag hetzelÍde beleid voeren als met betrekking tot de
paspoortgegevens.
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Mevrouw Hennis vroeg waarom in het paspoort niet de namen van beide
ouders worden vermeld. Daar ontstaan precies dezelfde vragen. Zodra de
namen van beide ouders in het paspoort van een kind worden opgeno-
men, ontstaat een situatie die ik wil voorkomen. Een ouder die niet het
gezag heeft over het kind, neemt het kind wel mee voor uitreis. Dat kan
kidnapping zijn. Ook moet het paspoort dan iedere keer worden gewijzigd
bij besluiten over het gezag. We hebben besloten dat het kind niet meer in
het paspoort van de ouders kan worden opgenomen. Om dezelfde reden
is het ook niet verstandig om de namen van de ouders in het paspoort van
het kind op te nemen. De overige mogelijkheden op het punt van
grenscontrole ken ik niet. lk zou moeten nagaan op welke wijze dit soort
situaties kan worden voorkomen.

Mevrouw Hennis-Plasschaert (WD): Dank aan de minister voor zijn
antwoorden over de nationale lD-kaart. Het is goed dat we een wetswij-
ziging gaan doorvoeren. Heeft de minister al enig zicht op een termijn?
Wordt de wijziging voor de zomer ingediend? lk zie graag op korte termijn
de mogelijkheden voor grenscontrole tegemoet. ls dit inderdaad de
internationale geboorteakte of hebben we daarvoor nog andere
mogelijkheden?

Minister Donner: Dat zoeken we op. Voor de wetswijziging moet ik
nagaan in welke en in hoeveel wetten het speelt. Dat is nu een slag in de
lucht. Als ik het praktisch en snel kan oplossen via een AMvB of andere
regeling, heeft dat prÍoriteit boven het regelen bij wet. De nationale
lD-kaart wil ik snel aanpakken, maar ik kan nog niet zeggen hoeveel tijd
dat vergt.
De heer Schouw vroeg van hoeveel mensen er nu vingerafdrukken zijn
opgeslagen. Volgens onze berekeningen zijn dat er ongeveer vijf miljoen.
lk heb aangegeven wat de belangrijkste punten zijn om wel te besluiten
vingerafdrukken te gebruiken voor verificatie. Mevrouw Ortega wees op
het OM en de mededeling van de heer Moraal bij de hoozitting. Het is
volstrekt terecht dat hij zei dat het OM ten behoeve van de opsporing de
vingerafdrukbestanden van de paspoorten niet nodig heeft. Daar zijn de
bestanden ook nooit voor bedoeld. Daarom staat in de wetgeving ter zake
dat informatie uitsluitend gevraagd kan worden door de OvJ, ten behoeve
van de vaststelling van de identiteit van een verdachte. Het mag ook als
het gaat om een onderzoek in geval van een misdrijf. waarvoor voorlopige
hechtenis is toegelaten. De problematiek van de techniek zoals die zich nu
voordoet, maakt de bestanden niet geschikt voor identificatiedoeleinden,
dus kan dit punt worden geschrapt. Blijft dat ik uit eigen ervaring weet dat
het OM inde*ijd, toen dit werd overwogen, aangaf dat als de afdrukken
werden opgeslagen ze wel toegang wilden hebben, ongeacht wat de heer
Moraal nu zegt.
Nederland kent de toegestane uitzonderingen volgens de Europese
verordening. Het aantal paspoortaanvragen van kinderen onder de twaalf
jaar heb ik niet paraat. Dat zoek Ík uit. ln de Europese verordening zit een
foutmarge van 1"Á waarbij geen vingeraÍdrukken kunnen worden
afgenomen. Bij mijn weten valt tot nu toe het aantal gevallen waarbij in
Nederland geen vingerafdrukken kon worden opgenomen onder de 1%. lk
zal nader antwoorden in het licht van de uitzonderingen die in de
verordening staan en aangeven in hoeverre dat in Nederland wordt
toegepast.

Mevrouw Ortega-Martiin (ChristenUnie): Het is goed dat de minister dit
uitzoek. Wanneer krijgen we deze informatie?

Minister Donner: Dat is een kwestie van de verordening nakijken. Als we
de informatie hebben, kan het vrij snel. De informatie over afgifte van
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